
Aika: 30.1.2020 klo 17.30  
Paikka: Tuusulan kunnantalo, Hyrylänkatu 16,  

Hyrylä Tila: Valtuustosali  
pöytäkirja 
 
1§ Kokouksen avaus 
Kokous avattiin kello 17.33 
 
2§ Läsnäolijat  
Eemi Vaherlehto puheenjohtaja 
Pinja Haapasalo sihteeri 
Emil Jacobsson 
Leevi Virtanen 
Juho Käki 
Ossi Jalkanen 
Elli Iiskola 
Juho Sonninen  
Miklòs Makfalvi 
Paulus Sirén 
Maria Honkanen 
Karri Hakkarainen 
Aatos Kärki lähti 18.35 
Sakari Hervonen 
Miika Salopelto 
Tuure Pelkonen 
 
Muut: 
Henna-Mari Vasara Nuva-ohjaaja 
Aino Arnberg Nuva-ohjaaja 
 
Ville Juselius asiantuntija lähti 19.00 
Jukka-Matti Laakso asiantuntija lähti 19.00 
Marja-Kaisa Konttinen 
 
Janne Raevuori lähti 19.00 
Marjo Kaitajärvi-Hakkarainen 
Tarja Kaartinen 
Emil Kallo lähti 20.57 
Samuli Surakka lähti 20.57  
Silvo Suhonen lähti 20.57 
Ossi Aunio 17.41 lähti 18.45 
Robin Gustafsson 17.49 lähti 20.57 
Onni Suurkuukka 17.49 lähti 20.57 
Markus Sintonen 17.49 lähti 20.57 
 
Myönnetään kaikille läsnäolioille puheoikeus.  



 
3§ Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
4§ Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja yksimielisesti. 
 
5§ Nuorisovaltuusto kokoonpano muutokset  

 
5.1§ Aino Mielon erohakemus  

Hyväksytään Aino Mielon eroanomus yksimielisesti. 
 

5.2§ Miklòs Makfalvin nosto Aino Mielon paikalle 
Hyväksytään yksimielisesti varajäsenen Miklós Makfalvin nosto nuorisovaltuuston jäseneksi. 

 
 6§ Käsiteltävät asiat 

6.1§ HSL- Linjastot, Vieraana liikennesuunnittelijat  
Ville Juselius esitteli HSL,n liikennesuunnitelmaa Tuusulassa. Jukka-Matti Laakso esitteli 
meille liikennöintisuunnitelmaa kunnan näkökulmasta. Hän kertoi kyselystä, joka järjestetään 
myöhemmin liikennevälineissä. Hän myös kertoi mahdollisuuksista vaikuttaa linjoihin. 
Asiantuntijat vastasivat meidän kysymyksiin ja somessa tulleisiin kysymyksiin. 
 
Kokous laitettiin tauolle kello 18.55. 
Kokous jatkui kello 19.02. 
  

6.2§ Osallistuva budjetointi 2020 ja käyttökoulutus 
Marja-Kaisa Konttinen piti käyttökoulutuksen osallistuvasta budjetista ja 

äänestyspaikoista. 
Äänestys ajat, paikat ja vastuut: 
6.2. Kellokoski: Eemi Vaherlehto 
7.2. Hyrylä: Eemi Vaherlehto 
11.2. Jokela: Pinja Haapasalo 
12.2. Riihikallio: Juho Käki 
14.2. Hyökkälä: Emil Jacobsson 
 
Loput pisteille tulevat sovitaan WhatsAppissa. 

 
6.3§ Nuorisovaltuuston toimintasuunnitelma 2020  
Eemi Vaherlehto esitteli toimintasuunnitelman. 
Toimintasuunnitelma vuodelle 2020 hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
6.4§ Google Driven käyttökoulutus  
Eemi Vaherlehto piti Driven käyttökoulutuksen.  
 
6.5§ Sähköpostien käyttökoulutus 
Emil Jacobsson piti sähköpostien käyttökoulutus.  



 
6.6§ Hallituksen toimivalta säännön hyväksyminen 
Eemi Vaherlehto esitteli hallituksen toimivalta säännön. Toimivalta sääntö 

hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
6.7§ Nuorisovaltuuston talousarvio 2020 
Tuure Pelkonen esitteli talousarvion 2020. Puhuttiin siitä kuinka budjetti muuttuu 

pakostakin vuoden aikana. Emil Jacobsson puhui budjettitoimikunnan “säännöistä”. Paulus 
Sirén kommentoi budjetin käyttökohteita. Merkitään tiedoksi ja pyritään noudattamaan. 

 
6.8§ Nuorisovaltuuston 1/2020 taloustoteuma 2020  

Tuure Pelkonen esitteli Tammikuun taloustoteuman. 
Tässä kuussa nuorisovaltuusto on käyttänyt 3020 euroa. 
käytiin keskustelua käytetyistä varoista. 
Emil Jacobsson ehdotti, että neljä kertaa vuodessa kokouksiin tuodaan tarkka kolmen 
kuukauden tulos ja muuten käydään joka kuukausi käytetyt varat nopeana toteamuksena. 
Päätettiin toimia yllämainitulla tavalla. 
 

6.9§ Jääkarnevaalit 2020  
Jääkarnevaaleilla jaetaan ilmapalloja, kondomeja ja karkkeja. Kunta on luvannut 

maksaa paikalla oleville palkkiot. 
Lauantaina Pinja Haapasalon tilalle tulee Miklos Makfalvi. 

 
6.10§ Kuuma- nuorisovaltuusto  
Kuuma- nuorisovaltuuston puheenjohtajuus kunta on tänä vuonna Tuusula. 

Järjestäytymistä ei ole vielä tapahtunut. 
 
6.11§ Suomen nuorisovaltuustojen liitto ry:n jäsenyydet  
Maksetaan jäsenmaksu kaikille, jotka lähtevät kevään aktiivipäiville. Jäsenmaksut 

maksetaan myöhemmin myös muille liiton tapahtumiin osallistuville 
Pinja Haapasalo kysyi pitäisikö kaikille halukkaille maksaa jäsenmaksut. Käytiin 

keskustelua aiheesta. 
Päätetään yksimielisesti maksaa vain kevään aktiiveille osallistuville jäsenmaksut. 
 
6.12§ Aktiivipäivät 
Aktiivipäiville lähtee Pinja Haapasalo, Tuure Pelkonen, Paulus Sirén, Maria 

Honkanen, Miika Salopelto, Sakari Hervonen, Juho Käki, Juho Sonninen, Leevi Virtanen, Elli 
Iiskola ja Eemi Vaherlehto. Käytiin keskustelua aiheesta. 

Tehdään lähtijöille WhatsApp-ryhmä. 
 
6.13§ Kouluruoka  
Tavattiin ruokapalvelupäällikkö joulukuussa. Työryhmän muodostaa Emil Jacobsson 

ja työryhmään kuuluu Maria Honkanen, Paulus Sirén, Miika Salopelto, Karri Hakkarainen, 
Miklos Makfalvi. Työryhmä alkaa valmistelemaan ruokakyselyä nuorille. 

 
 



6.14§ Hupparit 
Tilataan kuusi hupparia lopuille nuvalaisille.  
 
6.15§ Valtuustoaloite 27.1.2020  
Valtuustoaloite on lähtenyt valtuustoon. Se käsittelee hallituspaikkaa nuvalaisille. 
 

7§ Hallituksen-, toimikuntien- ja työryhmien asioiden läpikäynti  
7.1§ Hallitus 
Emil Jacobsson kertoi kaiken tiedotettavan. Käytiin keskustelua kokous kyydeistä. 

Puhuttiin matkakorvauksista, taksien käytöstä ja julkisten mahdollisuuksista. Hallitus 
selvittää. Ensisijaisesti katsotaan kyydit kokous kohtaisesti. 

 
7.2§ Budjettitoimikunta 
Käytiin jo kaikki tarvittava aikaisemmissa pykälissä. 
 
7.3§ Markkinointitoimikunta  
Toimikunta teki esityksen mietinnässä olevista oheistuotteista ja markkinoinnista. 
Esitetään 500 euroa toimikunnalle. Toimikunnan pitää hyväksytyttää hankinnat 

WhatsApp ryhmässä. Myönnetään yksimielisesti 500 euroa toimikunnalle. 
 
7.4§ Tapahtumatyöryhmä  
Ryhmäytymispäivää suunnitellaan. He tekevät nuorille kyselyn halutuista 

tapahtumista. Työryhmä oli miettinyt urheilutapahtumaa.  
 
7.5§ Muodostetaan tarvittavat toimikunnat ja työryhmät 
Ruokaryhmä muodostettiin. 
 

8§ Lautakuntaterveiset  
Juho Käki kertoi terveiset teknisestä lautakunnasta. 
Emil Jacobsson kertoi hyvinvointi- ja terveyslautakunnasta terveisiä. Ostoskeskusta 
vastustetaan. Emil Jacobsson puhui myös nuorten tilasta joka tulisi ostoskeskukseen, hyte 
oli samalla kannalla. 
Eemi Vaherlehto kertoi terveisiä kasvatus- ja sivistyslautakunnasta. 
 
9§ Uudenmaan maakunnallisen nuorisovaltuuston asiat  
Manu ei ole vielä järjestäytynyt. 
 
10§ Uusien ideoiden kohta  
Juho Käki ja Samuli Surakka kertoi ehdoituksestaan musiikki-tapahtumasta, johon bändejä 
voisi ilmoittaa soittamaan. Tapahtuma olisi raskaammalle musiikille. Otetaan ehdottajiin 
yhteyttä ja siirretään asia tapahtuma-työryhmälle. 
 
Tuure Pelkonen esitteli aloitteensa Kellokosken aktivoinnista. Aloita  käsitellään seuraavassa 
kokouksessa. 
Merkitään tiedoksi Aatoksen tiedotus Lions Clubin yhteistyö haluista. 
 



11§ Muut asiat  
Paulus Sirén haluaisi budjettitoimikunnalta selvitystä budjettiin liittyvistä riskeistä. Juho Käki 
kertoi niistä.  
 
12§ Kokouksen päätös  
Kokous päätettiin kello 21.02 


